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Příliš mnoho prasat u rozpočtového koryta 

Ministr vnitra Jan Kubice nakousl velmi horký brambor, když
v dnešním rozhovoru pro HN prohlásil, že si mafiánské skupiny 
v ČR někdy na přelomu roku 2000 uvědomily, že vývoz odpadků, 

prostituce, pašování drog atd. nepřinášejí zdaleka takové zisky 
jako navěšení se na hospodaření státu. Neřekl sice přímo, koho 

měl na mysli, ale jen těžko lze předpokládat, že by to byli provo-
zovatelé nevěstinců kolem Václaváku a jejich promotéři. Spíše se 
zdá, že jeho poznámka mířila přímo na různé regionální kmotry, 
Pět rodin, elektrostát, vojenskoprůmyslový komplex a soukromé 
bezpečnostní agentury. Zamysleme se nad tím, co tato Kubiceho 

slova naznačují o práci policie, státních zastupitelství, soudů a 
vlády. Staly se všechny tyto instituce servisními organizacemi 
kriminální elity? A co Bohuslav Sobotka a Miroslav Kalousek, 
kteří tyto zločinecké orgie jako dva významní ministři financí 

daného období krmili stále většími a většími státními rozpočty? 
S touhle dvojicí nejvlivnějších politiků na levici a na pravici se asi 

jen těžko něco změní k lepšímu.
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